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2018Z03104 

Vragen van het lid Van Eijs (D66) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «De Volkswagens zijn nog altijd veel te vies» 
(ingezonden 21 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «De Volkswagens zijn nog altijd veel te vies»1 

Vraag 2
In hoeverre onderschrijft u de conclusie van het artikel dat auto’s ook na de 
update niet voldoen aan de uitstootnormen? Kunt u een uitgebreide reactie 
geven op de berichtgeving? 

Vraag 3
In hoeverre herkent u zich in de berichtgeving dat de RDW vreemde 
resultaten niet vermeldde in de beoordeling van de software-update? 

Vraag 4
Gelet op deze berichtgeving, in hoeverre vindt u dat er nu voldoende 
duidelijkheid is over de update van de sjoemeldiesels? 

Vraag 5
Zijn er sindsdien nog nieuwe onderzoeken geweest waar andere resultaten 
uitkwamen? Zo ja, wat voor conclusies kunt u daaruit trekken? 

Vraag 6
Bent u bereid om verder onderzoek te (laten) doen om meer duidelijkheid 
rondom de software-update te krijgen? Zo nee, waarom niet?

1 NRC.nl, 15 februari 2018 (https://www.nrc.nl/nieuws/2018/02/15/nog-altijd-veel-te-vies-
a1592450)
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